
Fico: Keby nebola na Slovensku dvojaká
spravodlivosť, Mikulec by už bol vo väzbe
(VIDEO SK, 2 min)
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SLOVENSKO: Dnes sedia vo väzbe nevinní ľudia, ktorí sú falošne poobviňovaní zo skutkov, ktoré
netvoria ani stotinu z toho, z čoho je podozrivý Mikulec, tvrdí vo svojom videoblogu bývalý
trojnásobný premiér a šéf Smeru-SD Robert Fico.

Predseda strany SMER – sociálna demokracia Robert Fico vo videu na sociálnej sieti komentoval
zbabelosť a vypočítavosť predstaviteľov vládnej koalície, ktorí sa rozhodli odísť z budovy Národnej
rady Slovenskej republiky (NR SR), len aby nemuseli na mimoriadnej schôdzi rokovať o
špinavostiach, ktoré sprevádzajú kariéru ministra vnútra Romana Mikulca (OĽaNO).

„Vôbec sa nečudujem, že vládna koalícia dnes odmietla rokovať o návrhu strany SMER – SD
na odvolanie ministra vnútra Mikulca a zbabelo ušla z parlamentu,“ konštatuje Fico.

Na tomto mieste je potrebné zhrnúť, s akými skutočnosťami by bol minister Mikulec v pléne NR SR
konfrontovaný. „Po prvé, minister Mikulec je podozrivý, že vzal úplatok 100 tisíc eur a pýtal
ďalších 20 tisíc. Po druhé, minister Mikuelc prišiel o bezpečnostnú previerku prísne tajné,
lebo je daňový podvodník a patrí do rodiny Matoviča a Kisku. Po tretie, minister Mikulec
dal nezákonný pokyn policajnému prezidentovi, aby prerušil policajný zásah proti
mafiánom udavačom, vďaka čomu dvaja z nich ušli,“ uvádza Fico pričom zároveň dodáva, že
„tak urobil preto, lebo Mikulcovi slúžia na krivé výpovede a falošné obvinenia, vďaka
ktorým desiatky nevinných ľudí teraz sedia vo väzbe. Mikulec im za to musí pomáhať a kryť
ich vlastnú trestnú činnosť a preto, lebo sa ich bojí, že raz budú krivo obviňovať jeho
samotného,“ dopĺňa bývalý premiér.

Bod číslo štyri, ktorým Fico ukončuje súhrn skutočností, pre ktoré je potrebné, aby skončil na pozícii
ministra vnútra hovorí, že „jeden z mafiánov udavačov, ktorý za výdatnej pomoci Mikulca,
ministra vnútra, ušiel a dnes žiada v zahraničí o politický azyl, sa zdržiaval presne v tom
istom dome, do ktorého pravidelne chodil aj Mikulec. Je jasné, že o tomto koalícia určite
nechcela rokovať,“ uzatvára súhrn Fico.

Dnes sedia vo väzbe nevinní ľudia, ktorí sú falošne poobviňovaní zo skutkov, ktoré netvoria ani
stotinu z toho, z čoho je podozrivý Mikulec. „Prečo teda nesedí aj on? Naozaj si myslia, že v
špinavej pomoci mafiánom udavačom utiecť koná prezident policajného zboru Kovařík na
vlastnú päsť, bez priameho pokynu Mikulca? Takú v Smere teda ešte nehrali..,“ uzatvára
tému predseda Smeru-SD a pozýva všetkých ľudí na protestné zhromaždenie v stredu 1. septembra
2021 do Košíc, kde spoločne vyjadríme postoj voči vláde, že predstavuje organizovaný štátny zločin.
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